
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde 13. maj 2020 

 

Tilstede: Jan, Bent, Lisbeth, Ulla, Hanne 

 

Referent Hanne 

 

Regnskabet blev underskreven af alle. 

1. Parkeringsskilte i Toftebo 

 

Parkeringsskilte udskiftes og der etableres en flisekant langs kantsten – hvori skiltene placeres. 

  

2. Postkasser i Åbo 

 

Der blev besluttet, at postkasserne ikke udskiftes. 

 

3. Område og bygningssyn 

 

Emne 1: Franske døre og gitre skiftes til galvaniseret stål 

Emne 2: Lamper flyttes til væg 

Emne 3: Lysstofrør skiftes til LED og med censor 

Emne 4: Gelænder fjernes 

Emne 5: Terrassedøre udskiftes nu 

Emne 6: Maling af udhæng, vindskeder og spær i Åbo go Østerbo igangsættes 

Emne 7: Toftebo nord – bænk fjernes, fliser lægges og træer plantes 

                Toftebo syd – se pkt. 1. Desuden etableres fliser og blomsterkummer 

 

4. Evt. 

Det er et stort ønske fra beboere i Møllebo/Åbo, at der etableres mulighed for at beboerne kan 

komme af med haveaffald – som det er muligt i andre afdelinger. Der skal kigges på mulige 

placeringer/løsninger. 

 

Bænk i Åbo, som er flyttet af 2 omgange – skal fjernes fra nuværende placering. Det er et ønske fra 

beoerne, at der etableres en plads på vestsiden af bebyggelsen. En placering der tilgodeser de 

beboere, som ikke får sol på deres terrasser før efter kl. 15-16 om eftermiddagen. Der kunne denne 

bænk måske indgå. 

 

Kældernedgang i Møllebo 2 mangler lys og maling. Det må gerne ordnes. 

 

NB: Efter vi har holdt møde, har Hanne igen haft en snak med beboerne som har terrasser mod vest 

i Ågade. Vi er sammen nået til den konklusion, at de ikke ønsker at få en ekstra plads mod vest. Dvs. 

den bænk der fjernes (mod øst) – kan stilles til opbevaring eller bruges et andet sted. 

 


